
PROTOKÓŁ  NR 26 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 

z dnia 18 lutego 2022 r. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie quorum. 

2. Informacja w zakresie sprawowania nadzoru właścicielskiego przez Miasto nad 
Miejską  Energetyką  Ciepiną  sp. z o.o. 

3. Analiza potrzeb inwestycyjnych miasta w zakresie dróg, chodników miejskich i 
oświetlenia miejskiego. 

4. Informacja o możliwości pozyskania środków zewnętrznych na realizację  zadań  
inwestycyjnych w mieście. 

5. Opiniowanie projektów uchwał. 
6. Wolne wnioski i zapytania radnych. 

7. Odpowiedzi na zapytania. 

8. Zakończenie posiedzenia komisji. 

Ad.1 

Przewodnicząca Komisji A. Szafrańska o godz. 10:00 otworzyła posiedzenie komisji. Na 7 
członków komisji nieobecny był  1 radny - Ł. Paśk. 
W posiedzeniu uczestniczyli zaproszeni goście: B. Ociepa Wiceburmistrz Miasta, M. Grad 
Skarbnik Miasta, A. Rewiński Sekretarz Miasta, K. Kruczkowski Prezes MEC sp. z o. o., A. 
Kot Kierownik Wydz. KOS oraz M. Spychalska Kierownik Wydz. IRiP. 

Przewodnicząca obrad przedstawiła porządek do którego członkowie komisji nie wnieśli 
uwag. 

Ad. 2 

Jako pierwszy głos zabrał  Sekretarz Miasta, który przedstawił  informację  w zakresie 
sprawowania nadzoru właścicielskiego przez Miasto nad Miejską  Energetyką  Ciepiną  sp. z 
o.o. - załącznik do protokołu nr 1. 

W dalszej części wystąpił  pan K. Kruczkowski, który powiedział  o inwestycjach wykonanych 
w2021 roku wMEC: 

1. Wymiana sieci ciepinej w kierunku ul. Sportowej - wykonanie 340 tys. 
2. Wykonanie sieci w kierunku zamku - 260 tys. 
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3. Zakup nowej wersji oprogramowania monitorującego węzły ciepine - 27 tys. 
4. Szkoła Nr 2 - modernizacja kotłowni (tylko projekt) 19 tys. 
5. Wymian bramy głównej na kotłowni Kom. Polskich 5— 10 tys. 

Ogóhia wartość  planowanych inwestycji była na 712 tys., a wykonanie jest na 657 tys. 

Pan Prezes podał  też  informację  na temat wykonanych remontów. Zysk netto za 2021r. 
ogółem to 580 tys. 

Przewodnicząca Komisji poprosiła o informację  na temat aktualnej sytuacji w MEC w 
związku z podwyżkami 

Prezes MEC odpowiedział  „ że w pierwszej kolejności zmianie uległa cena gazu tzw. z 
Ciecbnowa, w grudniu uległa zmianie cena miahi energetycznego, wzrosła cena energii 
elektrycznej. Te podwyżki były powodem wystąpienia do regulatora o zmianę  ceny, tylko o te 
składniki. Od 15 stycznia wzrosła ponownie cena gazu z Ciechnowa. W styczniu też  został  
obniżony VAT  8%., a od lutego mamy VAT 5%. 

Kotłownia przy SP nr 2 jest z gazu „trzydziestka" i tu jest wzrost o 400%, SP nr 3 na osiedlu 
i przedszkole przy Drawskiej, w mieszkaniówce - 30% podwyżki. 

W dalszej części radni dyskutowali na temat cen gazu, podwyżek itp. 

Radny J. Konat zapytał  o audyt spółki. Czy się  odbył? 

Sekretarz odpowiedział, że to nie audyt, a kontrola inspekcji pracy, która przez pandemie się  
nie odbyła. 

Przewodnicząca ogłosiła 5 minut przerwy. 

Ad.3 

Analiza potrzeb inwestycyjnych miasta w zakresie dróg, chodników miejskich i oświetlenia 
miejskiego - informację  przedstawił  pan A. Kot. 

W dalszej części radni dyskutowali w przedmiotowym temacie. 

Ad. 4 

Informacja o możliwości pozyskania środków zewnętrznych na realizację  zadań  
inwestycyjnych w mieście - przedstawiła pani M. Spychalska. 

Radni dyskutowali na temat złożonych wniosków i możliwości pozyskania środków na 
inwestycje. 

Ad. 5 

uchwała Nr XL111280/22 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie w drodze 
darowizny działek nr 16/3 i nr 16/30 położonych w Świdwinie w obrębie ewidencyjnym 011 
do gminnego zasobu nieruchomości 
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Członkowie komisji zaopiniowali projekt uchwały Nr X1,II/280/22 pozytywnie. 

uchwała Nr XLII/281/22 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż  bezprzetargową  działki nr 
32/49, położonej w Świdwinie, w obrębie ewidencyjnym 014, na poprawę  warunków 
zagospodarowania nieruchomości przyległej 

Członkowie komisji zaopiniowali projekt uchwały Nr XLII/28 l/22 pozytywnie.  

uchwała Nr XŁII/282/22 w sprawie wprowadzenia Regulaminu korzystania z parków 
miejskich na terenie Miasta Świdwin 

Członkowie Komisji przedstawili wniosek formalny o wprowadzenie do Załącznika nr 1 
i Zalącznika nr 2 ww uchwały w *5  pkt 2 treści „Zaleca się  aby spacery po parku 
odbywały się  po wytyczonych alejkach". 

Wynik głosowania nad wnioskiem formalnym: „za" 6 członków, jednomyślnie. 

Członkowie komisji zaopiniowali projekt uchwały Nr X1,II/282/22 pozytywnie. 

uchwala Nr XLII 1283122 w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia 

Członkowie komisji zaopiniowali projekt uchwały Nr X1,111283/22 pozytywnie. 

uchwała Nr XLII/284/22 w sprawie zmian budżetu miasta na 2022 rok 

Członkowie komisji zaopiniowali projekt uchwały Nr XLII/284/22 pozytywnie. 

uchwała Nr XLII/285/22 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Świdwin na lata 2022-2025 

Członkowie komisji zaopiniowali projekt uchwały Nr XLI1/285!22 pozytywnie. 

uchwała Nr XLII/286/22 w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 
na nieruchomości stanowiącej własność  Gminy Miejskiej Świdwin 

Członkowie komisji zaopiniowali projekt uchwały Nr X1,II/286/22 pozytywnie. 

uchwała Nr XL111287/22 w sprawie zapewnienia warunków osiedlenia się  na terenie Gminy 
Miejskiej Świdwin rodziny repatriantów z Kazachstanu 

Członkowie komisji zaopiniowali projekt uchwały Nr XLI1"281/22 pozytywnie. 
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Ad. 6 i 7 

Radny M. Dereń  zgłosił  problem z ubytkami w drogach powstałymi po zimie Trzeba to 
wykonać. 

Pan A. Kot odpowiedział, że jest to na bieżąco monitorowane. 

Radny P. Szyposzyński zapytał  o stan ulicy Łącznej. 

Pan A. Kot odpowiedział, że remont tej ulicy był  wykonany w 2017 r. i nie ma już  na to 
gwarancji. 

Radny P. Szyposzyński powiedział, że wykonanie tej ulicy to jest zwyczajna „lipa". Drogi 
wykonywane u nas przez jednego wykonawcę  poibruku są  robione niechlujnie. Ulica Łączna 
psuje się  w wielu miejscach, wymywane jest podłoże, bo jest za słabe utwardzenie, bo na tym 
oszczędzają  wykonawcy. Widać  to też  na Królowej Jadwigi. 

Pan A. Kot odpowiedział, że nie zgodzi się, że jest jeden wykonawca. Za każdym razem jest 
dokumentacja projektowa, jest przekrój przez jezdnię, są  odpowiednie warstwy, a później z 
ramienia urzędu jest inspektor nadzoru. Przy wykonaniu inwestycji i przy wyborze inspektora 
jest brana pod uwagę  najniższa cena. 

Ad.8 

Przewodnicząca Komisji ogłosiła posiedzenie za zakończone. 

Protokołowała: 	 Przewodnicząc. omisji: 

M. Tyszżuk" 	 Ann 	frańska 
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